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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki vállalja a Kormány részéről a politikai felelősségét a 
Békés megyei emberek életének veszélyeztetéséért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Először 2022 júliusában jelezték nekem a Békés megyei választók, hogy hónapok óta nem lehet
tűzifát  kapni  a  megye  árusító  pontjain.  A megkeresések  eredményeképpen  telefonos  felmérést
végeztünk el, amely igazolta a választópolgárok hiány kapcsán támasztott aggodalmát.
 
A Kormány  2022  szeptemberében  bejelentette  a  hatósági  áras  tűzifaprogram  bevezetését.  Ezt
követően haladéktalanul regisztráltunk a szegedi és a gyulai pontokon. Először 2022. október 10-én
volt  alkalmam felszólalni a parlamentben azzal kapcsolatban, hogy hatalmas probléma áll  fenn,
ugyanis tűzifahiány van. A témára 2022. október 24-én, interpelláció keretében ismételten felhívtam
a figyelmet, amelyre Farkas Sándor államtitkár azt válaszolta, hogy „múlt hét végétől” úton van a fa
– ami azonban csak nem akart megérkezni.
 
2022 novemberétől  kezdődően csaknem minden egyes  munkanap megküldtük Miniszter  Úrnak,
hogy a hőmérséklet fagypont alá csökkent, de még mindig nincs fa az árusító pontokon. Több mint
hatvan alkalommal figyelmeztettük Miniszter Urat és a Kormányt arra, hogy baj van, és Önök nem
csináltak  semmit!  Végül  a  tavaly  szeptemberi  megrendelésünkre  az  első  reakciót  idén,  2023.
március  24-én kaptuk meg,  ott  is  csak Szegedről  –  Gyula irányából  mai  napig nem hallottunk
semmit  –,  hogy az  előlegszámla  kiállításához szükségük van még adatra.  Fát  ugyanakkor  még
mindig nem ígértek.
 
Mindeközben a Belügyminisztérium államtitkára,  Rétvári  Bence  zsebre  tett  kézzel  állítja,  hogy
sajnos  nincs  tudomása  arról,  hogy  Békésben  hányan  vesztették  az  életüket  az  elmúlt  télen



otthonukban, kihűlés következtében.
 
Kérdésem a következő:
 
Ki  vállalja  a  Kormány  részéről  a  politikai  felelősségét  a  Békés  megyei  emberek  életének
veszélyeztetéséért?
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